

朱戟 Jeff Zhu

卡博特资深副总裁、亚太区总裁 AICM主席 Senior Vice President and President of Asia Pacific Region of Cabot AICM Chairman

朱戟先生在化工领域拥有超过25年的丰富行业经验和管理经验。曾在罗地亚公司 (以及之前的罗纳普朗克化工集团) 工作了18年, 在公司区域性及全球性业务中均担 任多种决策性角色。2010年至2012年,朱戟先生供职于亚太资源国际控股有限公司 (APRIL) ,担任全球业务总监职务。2012年4月正式加入卡博特公司,任资深副总 裁、 亚太地区总裁。自那时以来,他就在公司及化工行业当中积极推行责任关怀,同时兼 任AICM理事会主席。2018年,朱戟先生荣获上海市政府颁发的白玉兰奖。

Jeff Zhu has over 25 years of experience in the chemical industry. He spent 18 years with Rhodia (and its predecessor Rhone-Poulenc) where he served in a variety of regional and global business leadership roles. He was with Asia Pacific Resources International Holding Limited (APRIL) between 2010 and 2012, where he served as head of global sales. Mr. Zhu joined Cabot in April 2012 as Senior Vice President and President of the Asia Pacific region. He actively promotes Responsible Care in the company and in the industry since then. He also serves as the Chairman of Association of International Chemical Manufacturers (AICM). He was awarded Magnolia Award in 2018 from Shanghai Municipal Government, a top reward to recognize the contributions from foreign talent.